
 

 

 

 

 

Maasdam, 23 juli 2024 

Aan: Alle vrijwilligers van onze Stichting Molens Hoeksche Waard 

Van: Jan Booden, voorzitter 

 

Beste mensen, 

Alweer enige tijd geleden zijn we als bestuur begonnen met het naar u versturen van een 
samenvatting van de notulen van de bestuursvergaderingen. Op die wijze willen wij u zo goed 
mogelijk informeren over de onderwerpen die in die vergaderingen ter sprake komen. 
Daarbij wordt na een bestuursvergadering, over enkele punten gepubliceerd op de website.  
We willen immers zo transparant als maar mogelijk is functioneren. 
Door een intern misverstand tijdens de vakantie van Rook is die samenvatting van de laatste 
bestuursvergadering niet naar u toegestuurd maar is wel kort iets gepubliceerd op de website. 
Een vervelende situatie waar ik als voorzitter beter op had moeten toezien. Maar enfin, die dingen 
gebeuren in een wat drukke tijd die zich momenteel voordoet. Denk daarbij aan de voorbereidingen 
voor de feestelijke her-ingebruikneming van ’t Vliegend Hert en de voorbereidingen voor de 
restauratie van De Lelie. 
Er zijn vragen gesteld over met name over de aankondiging dat er wijzigingen in het bestuur op 
handen zijn en dat vergt enige toelichting. Een toelichting waar u natuurlijk recht op heeft. 
 
Het bestuur is eind april een dag ‘de hei’ op geweest om eens in alle rust allerlei zaken te bespreken. 
Een van die zaken betrof de samenstelling van het bestuur en dan met name het rooster van 
aftreden. Dat was er eigenlijk niet, dus we bespraken wie van de bestuursleden aan aftreden dacht 
en wanneer dat dan zou zijn. 
Daaruit kwam naar voren dat Rook Belder al 16(!) jaar secretaris is en dat ook uw voorzitter alweer 
10 jaar deze functie bekleedt. Nico Mouthaan tenslotte heeft er twee zittingsperiodes van vier jaar 
op zitten en John van den Berg wil zijn portefeuille overdragen als de restauratie van De Lelie is 
afgerond, dus dat duurt best nog wel even. Maar ook John heeft er dan bijna acht zeer intensieve 
jaren opzitten. Gee Rooimans heeft aangegeven te willen terugtreden als bestuurslid met de 
portefeuille biotoopzaken. Inmiddels is Harry Grimberg volledig op die zaken ingewerkt en neemt 
daarbij de rol van Gee stap-voor-stap over. 
 
Dat is al met al nogal wat want het lijkt erop dat zo in korte tijd veel ‘knowhow’ het bestuur uit gaat. 
Maar er is gelukkig voldoende tijd om opvolgers in te werken want het vertrek van Rook, Jan en Nico 
staat pas in het voorjaar van 2025 gepland en opvolgers zijn al gevonden! 
Degene die Jan als voorzitter op zal volgen, is Henk van der Drift en hij is zich al volop aan het 
inwerken. Als opvolger van Rook hebben we Hans van Rossem bereid gevonden het secretariaats-
stokje over te nemen. Een van de zittende bestuursleden zal waarschijnlijk de taken van Nico 
overnemen, maar dat moet nog beslist worden. Naar verwachting zullen Jan en Rook hun functie in 



de vergadering van november overdragen. Wél blijven zij nog aan tot en met de jaarlijkse financiële 
afronding en het jaarlijkse verslag van de activiteiten. 
 
Een verandering van andere aard is de portefeuille van John, het reguliere onderhoud, de ad hoc 
problemen, groot onderhoud en restauraties. Het is eigenlijk te veel werk voor één persoon. Het 
bestuur beraadt zich op een constructie met een technisch onderhoudsteam zodat verschillende 
personen het werk kunnen verdelen en elkaar kunnen vervangen. Hoe dat er precies uit gaat zien, is 
dus nog niet duidelijk. Het is de verwachting dat Hans Valk meer tijd krijgt om John intensiever bij te 
staan en er wordt uitgekeken naar een derde persoon die een verzoek daartoe in beraad heeft. 
 
Kortom, er staan nogal wat ‘wisselingen van de wacht’ op het programma. Overigens blijkt uit onze 
statuten dat een bestuurslid zijn functie vier jaar mag vervullen met slechts een maal een verlenging. 
Een situatie die niet ongebruikelijk is. 
 
Voor het afscheid van de diverse bestuursleden zullen we nog iets passends bedenken waarvan we u 
tijdig op de hoogte zullen stellen. 
 
We hebben een heel fijn bestuur waarbinnen hard wordt gewerkt om onze molens in goede conditie 
te houden en waarbij we onze molenbiotopen met hand en tand verdedigen. Dat laatste is zeker 
nodig gezien de vele bouwplannen die er zijn in onze gemeente. 
 
Na tien jaar voorzitterschap, een functie die ik met veel genoegen heb mogen vervullen, is een 
wisseling van de wacht eigenlijk onderdeel van een normaal bestuurlijk proces. Een intensieve 
voorzittersfunctie 10 jaar volhouden en een secretaris die al 16 jaar zijn functie vervult mogen dan 
ook het plezier en het succes van het zittende bestuur onderstrepen. 
 
Beste mensen, ik heb met dit memo jullie nu naar verwachting op de hoogte gesteld van met name 
de bestuurswisselingen die op handen zijn. 
 
Mochten er nog vragen zijn over dit onderwerp dat ben ik altijd bereid deze te beantwoorden. 
Jullie weten mij te vinden! 
 
Voor jullie allemaal een fijne zomerperiode en graag tot ziens! 
 
 
Jan Booden, voorzitter 
 


